



Policy: Professional and short courses

政策：专业和短期课程

Purpose

目的

To outline the principles and standards for professional and short courses that issue certificates bearing the ANU brand.

概述以澳大利亚国立大学名义颁发专业和短期课程证书的原则和标准。

Overview

综述

Short and professional courses terminate with the award of a certificate bearing the ANU brand reflect the University's standards for teaching expertise, design, delivery and evaluation.

短期和专业课程结束时可以获得一份带有澳大利亚国立大学标记的文凭证书，该证书反映了大学在教授专业知识、设计、授课和评估方面的标准。

Scope

范围

This policy applies to all staff and students.

本政策适用于所有教职员工和学生。

Policy statement

政策声明

1. ANU professional and short courses:

澳大利亚国立大学专业和短期课程：

- reflect University expertise;
反映大学的专业知识；

- align with the strategic directions of the University and College;
与大学和学院的战略方向一致;
- are consistent with the Higher Education Standards Framework (Threshold Standards) and privacy legislation; and
符合高等教育标准框架（阈值标准）和隐私法规；以及
- reflect standards of clarity, rigour and excellence in design, delivery, evaluation and record keeping.
在设计、授课、评估和记录保存方面反映清晰、严格和卓越的标准。

Translated on 28 February 2020

Source https://policies.anu.edu.au/ppl/document/ANUP_009007